
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 315
Ministeren bedes vurdere, om man kan forvente, at forbruget af alkoholsoda-
vand vil stige som følge af regeringen, Dansk Folkeparti og De Radikales be-
slutning om at afskaffe afgiften på alkoholsodavand. Ministeren bedes samti-
dig oplyse, med hvilken begrundelse puljen oprindeligt blev indført.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Mortensen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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